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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Na stavbě dálnice D11 se prý nepracuje a
stavba se zpožďuje
Na staveništi dálnice D11 z Poděbrad do Hradce Králové se nepracuje a dostavba se zpožďuje. Tvrdí
to starosta Chlumce nad Cidlinou Miroslav Uchytil a členové sdružení Za Hradec Králové. Chtějí si
kvůli tomu stěžovat vládě. Ředitelství silnic a dálnic však jejich kritiku odmítá a přiznává jen
dvoutýdenní zpoždění. V pátečních zprávách to uvedla Česká televize.

Stavba pokračování dálnice D11 slavnostně začala letos 20. ledna. "Na dálnici se bohužel nestaví,
jsme tím nesmírně zklamáni," řekl ČT starosta Uchytil (KDU-ČSL). "Na dálnici se neděje vůbec nic,
ani jeden metr vozovky dálnice není," dodal Miloslav Matějka ze sdružení Za Hradec Králové. Podle
informací starosty Uchytila se staly chyby při zakládání pilotů na mostních konstrukcích přes
železniční trať.

Ředitelství silnic a dálnic kritiku odmítlo. "To jsou asi fámy, piloty jsou v pořádku, jsou dostatečně
únosné a může se pokračovat dál," řekla ČT Marie Nádvorníková z ŘSD. "Samozřejmě, že se staví.
Teď bude pokračovat spodní stavba onoho mostu," dodala.

Stavba úseku dálnice z Poděbrad do Hradce Králové začala letos v lednu po čtrnáctileté přestávce
výstavbou některých mostních konstrukcí. Celá stavba až do Hradce Králové v délce téměř 49
kilometrů bude stát přes 11 miliard korun.
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